



South Cove Manor at Quincy Point Rehabilitation Center

South Cove Manor Updates

Dear Family and Friends of South Cove Manor:

Over the weekend, we had 2 residents on the first-floor test positive for COVID-19. As we are required to do, we initiated our outbreak testing protocols, and began testing any potentially exposed resident and staff member on the first floor. As of this afternoon, we have had 7 additional residents and 3 staff members on the first-floor test positive. At the time of the testing NONE of the additional residents or staff were exhibiting symptoms. The original positive residents do have very minor symptoms, and are quarantined as required.

While I am quite confident in our ability to manage these cases, I am writing to let you know that there is a very minor risk of contracting the virus if you do choose to visit. We have no intention of restricting visitation but felt it best to keep you all informed.

In addition, I wanted to share with you that we are able to continue to offer the COVID-19 booster vaccine to any resident that did not receive it during our first clinic last Monday. If your loved one is interested in receiving it, please let the Unit Manager on the floor know, and we will set that up.

Please let Li Chen, Michael O'Brien, or I know if you have any questions, and I thank you again for placing your trust in South Cove Manor.

Sincerely,

William J. Graves
President & CEO

中華頤養院更新

亲爱的中華頤養院家人和朋友们：

周末，我们一楼有 2 名院民的 COVID-19 检测结果呈阳性。按照我们的要求，我们启动了疫情检测方案，并开始对一楼任何可能暴露的院民和工作人员进行检测。截至今天下午，一楼又有 7 名的院民和 3 名工作人员检测呈阳性。在测试时，其他院民或工作人员均未表现出症状。原来的阳性院民确实有非常轻微的症状，并按要求进行隔离。

虽然我对我们处理这些病例的能力充满信心，但我写信是为了让您知道，如果您选择前往，感染病毒的风险非常小。我们无意限制探访，但认为最好让大家了解情况。

此外，我想与您分享的是，我们能够继续向上周一在我们的第一家诊所期间未接种疫苗的任何院民提供 COVID-19 加强疫苗。如果您的亲人有兴趣接收它，请告知楼层的单位经理，我们会安排。

如果您有任何疑问，请告知李力、迈克尔·奥布莱恩或我，再次感谢您对中華頤養院的信任。

真挚地，
威廉·J·格雷夫斯
总裁兼首席执行官

Please support
South Cove Manor

請支持
中華頤養院

DONATE VIA CREDIT CARD



[Click here for Donation Form
to mail a check](#)





**South Cove Manor at Quincy Point
Rehabilitation Center**

288 Washington Street, Quincy, MA 02169
(617) 423-0590

www.SouthCoveManor.org
info@southcovemanor.org



If you believe you received this message in error or wish to no longer receive email from us,
please (Unsubscribing is not supported in previews).